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Hva vi har gjort for å få et prosjekt?

Gjennom denne prosessen har vi tatt kontakt med flere ulike it-selskaper som driver med utvikling 
av programmer og applikasjoner. Som blant annet Zisson, Kantega, Bekk, Visma, Sopra Steria, og 
Capgemini. Vi har også vært i kontakt med bedrifter som OsloMet har videreformidlet slik som 
Arbeidsforskningsinstituttet AFI (OsloMet) og studentbedriften Way2Easy. Vi har hatt flere møter 
og foreløpig venter vi på avklaringer fra flere av bedriftene vi har tatt kontakt med.  


Hva vi kan tenke oss å jobbe med? 

Gjennom denne prosessen har vi funnet ut at vi gjerne ønsker å jobbe med et reelt prosjekt hos et 
it-selskap. Vårt ønske er å kunne jobbe så realistisk som mulig som konsulenter og på den måten 
få mer erfaring til arbeidslivet. Vi ønsker gjerne å skape en webapplikasjon innenfor en eller flere 
av disse teknologiene: Java, .net, c#, javascript, css, html. Men er også åpne for andre 
teknologier. Dette er også i tråd med det vi ønsker å jobbe med i arbeidslivet. 


